
Zdravo in čisto Ljubljano tudi bodočim rodovom
Odpravljanje škodljivih vpti-

vov na okolje in varovanje oko-
Ija sta prav'gotovo prednostna
naloga vsakega posameznika,
sleherne organizacije oziroma
skupnosti in družbe kot celote.

Ta velja tudi za vse nas, ki ii-
vimo in delamo na območju
Ijubljanskih občin. Pri uresni-
čevanju te naloge gre po eni
strani zu čisto drobne, vsakda-
nje stvari, ko brezbrižno odvr-
Žemo tia ulici ali zelenici papir,
cigarelni ogorek, pa tudi, ko na-
črtujemo nove gospodarske,
energetske, komunalne in druge
naloibe.

Zavest o pomembnosti zdra-
vega in čistega okolja je vedno

bolj prisotna med nami — pre-
bivaki Ljubljane. Ni nam vsee-
no, kakšen zrak vdihavamo,
kakšno vodo pijerno, ni nam
vseeno, da Ljubljana ni več čista
Ljubljana. Še posebej nam ni
vseeno, v kakšnem okolju bodo
živeli in iistvarjali naši mladi in
bodoči rodovi.

Na vsa ta vprašanja in pro-
bleme so občani Ijubtjanskih
občin opozorili v razpravah pri
oblikovanju in sprejemanju
dolgoročnega plana razvoja
občin in mesta Ljubljane do leta
2000 in sprejemanju planskih
dokumentov za obdobje
1986—1990. Zavest in zahteve

delovnih Ijudi in občanov po
čim hitrejšem in uiinkovitejšem
odpravljanju škodljivih vplivov
na okolje in njegovem varova-
njusoprispevalek temu, dasmo
v srednjeročnem razvojnem na-
črtu predvideli za naložbe cko-
loškega pomena tudi delež sa-
moprispevka občanov in to za
realizacijo tistih objektov, ki so
življenjskega pomena za sedanji
in bodoči druibeni in gospodar-
ski razvoj Ijubljanskih občin.

Če bi namreč izpustili moz-
nost razrešitve teh problemov s
samoprispevkom, bi naloge
spričo vse teijega gospodar-
skega in s tem materialnega po-

lložaja investitorjev sicer uresni-
(čili, toda mnogo kasneje —
imorda šele do leta 2000.

Teče javna razprava v kra-
jjevnih skupnostih in organizaci-
jjah združenega dela, kjer bomo
<občani in delovni Ijtidje lahko
/povedali svoje mnenje, kaj mi-
slimo o predlogu, da za uresni-
aevanje tako pomembnih nalog
nadaljujeino s samoprispev-
fkom, pa tudipovedalimnenjc o
predloienem programu.

V Socialistični zvezi občin in
imesta Ljubljane smo prepriča-
ini, da se boste odzvali vabilu na
jjavno razpravo, v njej ustvar-

jalno sodelovali in tako po svo-
jih močeh prispevali k obtiko-
vanju dokončnega programa
investicij, kot tudi k pozitivni
opredelitvi na samem referen-
dumu — zato, »da bo tudi jutri
Življenje«. To globoko prepri-
čanje izražam predvsem zato,
ker smo Ljubljančani že večkrat
doslej, tudi ob treh dosedanjih
samoprispevkih, dokazali, da
smo pripravljeni in sposobni
življenjske inierese rcševati soli-
darno, s pomočjo nas vseh.

Sredstva, ki smo jih delovni
Ijudje in občani v Ljubljani pri-
spevali v dosedanjih treh samo-
prispevkih, so koristno nalože-
na. Všolah, vrtcih, domovih za

ostarele ter zdravstvenih in kul-
turnih ustanovah, ki smo jili
zgradiii, poteka življenje in
delo, ki smo ga veseli, in ki
Ljubljano uvršča med mesta z
relativno zelo dobro razvitim
drufbenim standardom.

Ko vabimo občane k razpravi
in k pozitivni odločitvi, da del
ekoloških in razvojnih vprašanj
razrešimo s samoprispevkom,
pa s tem nikakor ne odvezujemo
vseh nosilcev razvoja v petih
Ijubljanskih občinah • njihove
odgovornosti za odpravljanje
škodljivih vptivov in varovanje
okolja.
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